
Bydelsutvalget Gamle Oslo 
Postadresse: Postboks 9406 Grønland, 0135 Oslo 
Besøksadresse: Platous gate 16 
Telefon. 02180, Fax 23 43 10 01 
E-post: bydelsutvalget@bgo.oslo.kommune.no 
Internett: www.bgo.oslo.kommune.no
 
 
 
 
PROTOKOLL FRA BYDELSUTVALGET 
31.03.2011 kl. 17.00 – 18.35 
Bydelsadministrasjonen, Platous gt. 16 
Møterom: Rudolf Nilsen, 2. etasje 
 
 
Åpne halvtime: 
Gunn K. Tjortoft/Marianne Massaiu til sak 34/2011 Informasjon om Volin barnehage 
Ørjan Grut til TT-ordningen 
 
 
 
Tilstede: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hans Christian Lillehagen (DnA) leder 
Randi Røvik (SV), nestleder 
Bettina Thorvik (DnA), kom 17.05 
Ida Viksveen Larsen (DnA) 
Helge Winsvold (DnA) 
Grete Haugdal(DnA) 
El Hassan Ouguir (SV) 
Beth Hartmann (Rødt) 
Morten Bakke (H) 
Karin Ryen (H) 
Ronny Fagereng (V), kom 17.10 
Matti Lucie Arentz (V) 
Kjell Johansen(FrP) 
 

Fra administrasjonen: Lasse Østmark, bydelsdirektør 
Solbjørg Bartolozzi, referent 

 
Forfall: 

 
Ingelin Pedersen (SV) 
Olaf Svorstøl (Rødt) 
 

 
I stedet møtte: 

Marit Halse (Rødt) 
Mai-Jill Hedemark (SV) 

 
Ved møtets start var 15 representanter til stede og bydelsutvalget var dermed vedtaksfør. 
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Møteinnkalling: Godkjent 
 
Tilleggskart av 25.03.2011: Godkjent 
 
Saksliste: Bettina Thorvik (DnA) meldte sak om Oppnevning av 3. vara til Helse- og 
sosialkomiteen for Arbeiderpartiet. Saken ble enstemmig satt på kartet som sak 36/2011 og 
sakslisten godkjent. 
 
Spørretime: 
Det var innmeldt 12 spørsmål til spørretimen. 
7 spørsmål fra Bettina Thorvik (DnA). 5 spørsmål fra Olaf Svorstøl (Rødt). 
Bydelsdirektøren besvarte spørsmålene. I protokollen gjengis spørsmålene i sin helhet og 
svarene i forkortet utgave. 
 
Spørsmål til bydelsdirektøren fra (DNA): 
 
TT-ordningen: 

1. Hvilke tilbakemeldinger har bydelen fått fra sine brukere i forhold til funksjonaliteten 
hos Samres?  

 
Bydelsdirektørens svar: 
I januar fikk bydelen en god del henvendelser fra brukere med fast kjøring til 
arbeid  og dagsenter. Henvendelsene gjaldt hovedsakelig forsinkelser og misnøye med 
samkjøring. 

Problemene er løst etter hvert, 5 brukere har avtale med bydelen om å kunne  benytte 
overgangsordningen. For andre brukere har det løst seg ved at de etter hvert har fått 
faste sjåfører/biler. 

 
2. Det er kommet nye TT-forskrifter. Hva er tilbakemeldingene fra brukerne på disse?  

 
Bydelsdirektørens svar: 
Det har ikke kommet ny TT‐forskrift. Forskrift er fastsatt i bystyrets vedtak av 
11.12.2003 og gjelder fortsatt.  

3. Hvordan sikrer bydelen at brukere med utfordringer i forhold til kommunikasjon får 
tilrettelagt TT-kjøringen optimalt? 

 
Bydelsdirektørens svar: 
Bydelen innvilger reiseretten til TT. Det overordnede ansvaret for 
gjennomføringen av transporten ligger hos Helse og Velferdsetaten.  

Bydelen har i Samres sitt datasystem tilgang til å registrere spesielle behov som det 
skal tas hensyn til under transport, behov for medhjelper, behov for å kjøre alene, 
behov for lav bil, ekstra plass eller fast plass i bilen osv. 

 
4. Foretar man individuell vurdering av brukerne (enkeltvedtak) og hvordan er dagens 

løsning i forhold til de vurderringer som tidligere har ligget il grunn? Er det noen 
brukere hvor unntaksparagrafen i TT-forskriften er tatt i bruk?  

 
Bydelsdirektørens svar: 
Alle vedtak om TT-kjøring er basert på en individuell vurdering. 
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Barnehage: 
 

5. Administrasjonen har opplyst at det er en overkapasitet på barnehageplasser. Da vår 
bystyrerepresentant Rina Mariann Hansen ringte til bydelen, fikk hun beskjed om at 
det var mellom 20-40 barn på venteliste. Hva er korrekt? 

 
Bydelsdirektørens svar: 
Antall barn på venteliste varierer fra dag til dag og uke til uke. Mange av barna på 
ventelisten har allerede barnehageplass men ønsker en annen barnehage og noen 
venter med å ta i mot et tilbud til de får plass i den barnehage de ønsker.  
Bydelen har også et potensiale i forhold til barnehageplasser blant annet ved 
Kværnerdalen barnehage. 

 
6. Hvordan er finansieringen for barn som faller utenfor full barnehagedekning (født 

etter 1. september), og er det også full dekning innenfor denne gruppen? 
 

Bydelsdirektørens svar: 
Finansieringen for barnehageplasser er gitt i forhold til de antall plasser bydelen hadde 
ved inngangen av 2011. Etablering av nye plasser er det byrådsavdelingen som tar 
stilling til. Oslo er et opptaksområde. Vi er mitt i et hovedopptak og vi vet ikke 
hvordan situasjonen vil se ut når dette er ferdig. Resultatet her vil påvirke muligheten 
for å få barnehageplass for barn født etter 1 september. 

 
7. Hva er estimatene for barnehagedekningen framover? 

 
Bydelsdirektørens svar: 
De som har en lovfestet rett til plass har krav på dette, men ikke nødvendigvis i den 
bydelen man helst ønsker.  

 
Spørsmål til bydelsdirektøren fra Rødt: 
 
Ad barnehager 

1. vor mange barn er det søkt barnehageplass for i mars 2011? H
 
ydelsdirektørens svar: 
77 uten plass fra før og 349 med plass fra før 
B
5
 
H2. va er antall disponible plasser? 
 
ydelsdirek
98 plasser 
B
4
 

tørens svar: 

3. I hvilken grad bruker Bydelen bemanningsbyråer i sin virksomhet, og i hvilke 
driftsområder? 
 
Bydelsdirektørens svar: 
 relativt liten grad. Områdene er de som det fins rammeavtale for: Renhold, 
jemmetjenester og barnehager. 
I
h
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Ad Forslag om fritt brukervalg innenfor den kommunale hjemmetjenesten: 
 

4. Hvor mange ansatte i hjemmetjenesten måtte bydelen ha for at alle brukere av 
hjemmetjenesten skulle ha sin faste person, når en tar i betraktning at noen 
personer har hyppig bruk av disse tjenestene? 

 
Bydelsdirektørens svar: 
orslaget fra FrP refererer både til fast person hos brukerne og til at brukeren F
skal kunne velge hvilken ansatt de vil ha.  
 
år det gjelder fast personell hos brukeren har de dette så langt det er mulig N

innenfor arbeidstidsbestemmelsene.  
 
Når det gjelder at brukere skal kunne velge bort en ansatt, tas dette hensyn til 
ersom det er vektige argumenter og det er praktisk mulig (for eksempel kvinne d
som kun ønsker kvinnelige ansatte til å dusje seg). 
 
Hvis man med fritt brukervalg innen bydelens hjemmetjeneste mener at den 
enkelte bruker skal kunne velge hvilken ansatt i tjenesten han/hun skal få hjelp 
av kan man komme i en situasjon at de ansatte som oppleves som ”snille” av 
rukerne – og gjør mer enn vedtaket egentlig beskriver ‐ blir ettertraktet, mens b
ansatte som setter grenser for hva de påtar seg av oppgaver ikke velges.  
 
Det at brukerne har fast person eller faste personer krever ikke flere ansatte i 
jenesten – slik er det i dag, men dersom ansatte skulle kunne velges bort/ikke t
velges, vil det innebære lavere effektivitet og flere ansatte. 
 
Når det gjelder å kunne velge hvilken konkret ansatt man ønsker seg kan vi ikke 
se at dette er mulig uten at man samtidig kommer på kant med lover og regler i 
rm av for eksempel diskriminering, inkluderende arbeidsliv osv, men det gjøres 
n individuell vurdering når slike ønsker fremkommer.  
fo
e
  

5. Vil ordningen med faste kontaktpersoner for hjemmehjelpsbrukere kunne dekke 
behovet som forslaget ønsker å dekke? 

 
Bydelsdirektørens svar: 
Ja, det er faste kontaktpersoner i dag. Man må imidlertid være klar over at 
brukere som har tjenester hele døgnet nødvendigvis må betjenes av flere 
personer. Dette gjelder også for private leverandører 

 
Godkjente protokoller til orientering:    
Protokoll fra Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteen av 22.03.2011 
Protokoll fra Byutviklingskomiteene av 23.02.2011 
Protokoll fra Helse- og sosialkomiteen av 24.02.2011 
Protokoll fra Ungdomsrådet av 24.02.2011 
Protokoll fra Bydelsutvalget 03.03.2011 
Protokoll fra Arbeidsutvalget 08.03.2011 
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BU-SAK 
26/2011 

KUNNGJØRING AV PLANFORSLAG TIL OFFENTLIG ETTERSYN – 
ØSTRE PARKDRAG, ENSJØ – DETALJREGULERING 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 

1. Bydelsutvalget ser positivt på at planforslaget sikrer god tilgjengelighet 
for alle i Østre parkdrag. Fysisk aktivitet har stor positiv effekt på 
folkehelsen. Nærhet, tilgjengelighet og kvaliteten til plasser for fysisk 
aktivitet og rekreasjon er forutsetninger for en fysisk aktiv livsstil. 
Bydelsutvalget mener planforslaget ivaretar dette på en god måte. 
 

2. Ved anlegging av ny bebyggelse langs parkdraget, må det tas hensyn til 
solforholdene inn i parkdraget.  
 

3. Bydelsutvalget mener at interessemotsetningene for Ensjøveien 22 bør 
søkes løst på en måte som gjør at eksisterende regulering med krav om 
opparbeidelse av grønt tak blir realisert. Det er viktig å få til en grønn 
inngang til parkdraget fra den nye Ensjøgata, noe det grønne taket vil 
bidra til. Ved eventuell etablering av grønt tak må det planlegges 
tilfredsstillende sikring for forhindre fallulykker. Man må forsikre seg 
om at lydisolasjonen fra bakkeplan til oppholdsrom overholder krav til 
trinnlyd i Teknisk forskrift, NS 8175.  

 
4. Bydelsutvalget mener at det er viktig å få til en god krysning over nye 

Ensjøgata fra t-banestasjonen til parkdraget. 
 

5. Det er svært positivt at det tilrettelegges for en større lekeplass på 
Grønvoll plass. Det er foreslått en mulig etablering av ballplass/løkke. 
For å unngå støykonflikter bør støy fra anlegget bli tilstrekkelig utredet 
og vurdert i tråd med Veileder for støyvurdering ved etablering av 
nærmiljøanlegg, utgitt av Helsedirektoratet. 

 
Byutviklingskomiteens behandling: 
Geir Hem fremmet følgende forslag til nytt punkt 1 på vegne av Rødt: 
Bydelsutvalget ser det som svært positivt at det tas  
overordnet grep i utviklingen av nye boligområder, slik at disse får  
sammenhengende og kvalitativt god grøntstruktur. 
 
Nytt pkt: Bydelsutvalget støtter at fremlagt alternativ 1 for trasevalg 
tverrforbindelsen Lilleplassen – Malerhaugveien, legges til grunn. 
 
Byutviklingskomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling punkt 1-5 (endret til punkt 2-6), og Rødts forslag 
til nytt punkt 1, samt nytt punkt (7), ble enstemmig vedtatt.  
 
Byutviklingskomiteens innstilling til bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget ser det som svært positivt at det tas  
overordnet grep i utviklingen av nye boligområder, slik at disse får  
sammenhengende og kvalitativt god grøntstruktur. 
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2. Bydelsutvalget ser positivt på at planforslaget sikrer god tilgjengelighet 

for alle i Østre parkdrag. Fysisk aktivitet har stor positiv effekt på 
folkehelsen. Nærhet, tilgjengelighet og kvaliteten til plasser for fysisk 
aktivitet og rekreasjon er forutsetninger for en fysisk aktiv livsstil. 
Bydelsutvalget mener planforslaget ivaretar dette på en god måte 
 

3. Ved anlegging av ny bebyggelse langs parkdraget, må det tas hensyn til 
solforholdene inn i parkdraget.  
 

4. Bydelsutvalget mener at interessemotsetningene for Ensjøveien 22 bør 
søkes løst på en måte som gjør at eksisterende regulering med krav om 
opparbeidelse av grønt tak blir realisert. Det er viktig å få til en grønn 
inngang til parkdraget fra den nye Ensjøgata, noe det grønne taket vil 
bidra til. Ved eventuell etablering av grønt tak må det planlegges 
tilfredsstillende sikring for forhindre fallulykker. Man må forsikre seg 
om at lydisolasjonen fra bakkeplan til oppholdsrom overholder krav til 
trinnlyd i Teknisk forskrift, NS 8175.  
 

5. Bydelsutvalget mener at det er viktig å få til en god krysning over nye 
Ensjøgata fra t-banestasjonen til parkdraget. 
    

6. Det er svært positivt at det tilrettelegges for en større lekeplass på 
Grønvoll plass. Det er foreslått en mulig etablering av ballplass/løkke. 
For å unngå støykonflikter bør støy fra anlegget bli tilstrekkelig utredet 
og vurdert i tråd med Veileder for støyvurdering ved etablering av 
nærmiljøanlegg, utgitt av Helsedirektoratet. 
 

7. Bydelsutvalget støtter at fremlagt alternativ 1 for trasevalg 
tverrforbindelsen Lilleplassen – Malerhaugveien, legges til grunn. 

 
Bydelsutvalgets behandling: 
Randi Røvik fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av SV: 
Bydelsutvalget slutter seg til Ungdomsrådets uttalelse om at det er viktig at det 
i parkdraget også tilrettelegges for aktivitet for ungdom, f.eks ved 
tilrettelegging for ulike typer ballspill. 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Byutviklingskomiteens innstilling og forslag til nytt punk fra SV ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 

1. Bydelsutvalget ser det som svært positivt at det tas  
overordnet grep i utviklingen av nye boligområder, slik at disse får 
sammenhengende og kvalitativt god grøntstruktur. 
 

2. Bydelsutvalget ser positivt på at planforslaget sikrer god 
tilgjengelighet for alle i Østre parkdrag. Fysisk aktivitet har stor 
positiv effekt på folkehelsen. Nærhet, tilgjengelighet og kvaliteten 
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til plasser for fysisk aktivitet og rekreasjon er forutsetninger for en 
fysisk aktiv livsstil. Bydelsutvalget mener planforslaget ivaretar 
dette på en god måte 
 

3. Ved anlegging av ny bebyggelse langs parkdraget, må det tas 
hensyn til solforholdene inn i parkdraget.  
 

4. Bydelsutvalget mener at interessemotsetningene for Ensjøveien 22 
bør søkes løst på en måte som gjør at eksisterende regulering med 
krav om opparbeidelse av grønt tak blir realisert. Det er viktig å få 
til en grønn inngang til parkdraget fra den nye Ensjøgata, noe det 
grønne taket vil bidra til. Ved eventuell etablering av grønt tak må 
det planlegges tilfredsstillende sikring for forhindre fallulykker. 
Man må forsikre seg om at lydisolasjonen fra bakkeplan til 
oppholdsrom overholder krav til trinnlyd i Teknisk forskrift, NS 
8175.  
 

5. Bydelsutvalget mener at det er viktig å få til en god krysning over 
nye Ensjøgata fra t-banestasjonen til parkdraget. 
    

6. Det er svært positivt at det tilrettelegges for en større lekeplass på 
Grønvoll plass. Det er foreslått en mulig etablering av 
ballplass/løkke. For å unngå støykonflikter bør støy fra anlegget bli 
tilstrekkelig utredet og vurdert i tråd med Veileder for 
støyvurdering ved etablering av nærmiljøanlegg, utgitt av 
Helsedirektoratet. 
 

7. Bydelsutvalget støtter at fremlagt alternativ 1 for trasevalg 
tverrforbindelsen Lilleplassen – Malerhaugveien, legges til grunn. 
 

8. Bydelsutvalget slutter seg til Ungdomsrådets uttalelse om at det er 
viktig at det i parkdraget også tilrettelegges for aktivitet for 
ungdom, f.eks ved tilrettelegging for ulike typer ballspill. 

 
BU-SAK 
27/2011 

ÅRSMELDING – ELDRERÅDET 2010 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 
Bydelsutvalget tar årsmelding 2010 fra Eldrerådet i Bydel Gamle Oslo til 
orientering. 
 
Helse og sosialkomiteens behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag. 
 
Helse og sosialkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse og sosialkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar årsmelding 2010 fra Eldrerådet i Bydel Gamle Oslo til 
orientering. 
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Bydelsutvalgets behandling: 
Marit Halse og Beth Hartmann fremmet følgende protokolltilførsel på vegne 
av Rødt: 
Eldrerådets årsmelding skal beskrive rådets arbeid siste år. Denne 
årsmeldingen inneholder under ”Eventuelt” en hylling av Byrådet i Oslo som 
ikke har noe der å gjøre. 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Helse og sosialkomiteens innstilling og protokolltilførsel fra Rødt ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydelsutvalget tar årsmelding 2010 fra Eldrerådet i Bydel Gamle Oslo til 
orientering. 
 
Protokolltilførsel fra Rødt: 
Eldrerådets årsmelding skal beskrive rådets arbeid siste år. Denne 
årsmeldingen inneholder under ”Eventuelt” en hylling av Byrådet i Oslo 
som ikke har noe der å gjøre. 
 

 
BU-SAK 
28/2011 

RAPPORT FRA UANMELDT TILSYNSBESØK VED ST. 
HALVARDSHJEMMET 12. NOVEMBER 2010 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsynsbesøk ved St. 
Halvardshjemmet 12.11.2010, samt Sykehjemsetatens og administrasjonens 
kommentar til orientering. 
 
Helse og sosialkomiteens behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag. 
 
Helse og sosialkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse og sosialkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsynsbesøk ved St. 
Halvardshjemmet 12.11.2010, samt Sykehjemsetatens og administrasjonens 
kommentar til orientering. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Ida Viksveen Larsen (DnA) var ikke tilstede under votering. 
Helse og sosialkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt med 14 stemmer 
 
 

 8



Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsynsbesøk ved St. 
Halvardshjemmet 12.11.2010, samt Sykehjemsetatens og administrasjonens 
kommentar til orientering. 
 

 
BU-SAK 
29/2011 

FORSLAG OM FRITT BRUKERVALG I DEN KOMMUNALE 
HJEMMETJENESTEN 
 
Forslag til vedtak: 
 
Bydelsdirektøren bes innen 01.08.2011 utrede om det lar seg gjøre, og 
eventuelt når og hvordan man kan implementere til fritt brukervalg innen 
bydelens hjemmetjeneste. Det forutsettes at de ansattes organisasjoner tas med 
i utredningen. 
 
Helse og sosialkomiteens behandling: 
Forslag fra FrP. Ingen innstilling fra bydelsdirektøren. 
 
Rødt fremmet følgende alternative forslag: 
Bydelsdirektøren bes utrede hvordan en bedre enn i dag kan minske antall 
personer som hjemmehjelpsmottakerne må forholde seg til slik at brukerne får 
større forutsigbarhet i forhold til hvem som kommer hjem til dem. 
 
Helse og sosialkomiteens votering: 
FrPs forslag falt mot 1 stemme, FrP.  
 
Helse og sosialkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 
Bydelsdirektøren bes utrede hvordan en bedre enn i dag kan minske antall 
personer som hjemmehjelpsmottakerne må forholde seg til slik at brukerne får 
større forutsigbarhet i forhold til hvem som kom 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Kjell Johansen fremmet på nytt FrPs forslag som falt i HSK- komiteen: 
Bydelsdirektøren bes innen 01.08.2011 utrede om det lar seg gjøre, og 
eventuelt når og hvordan man kan implementere til fritt brukervalg innen 
bydelens hjemmetjeneste. Det forutsettes at de ansattes organisasjoner tas med 
i utredningen. 
 
Bydelsutvalgets votering: 
FrPs forslag fikk 4 stemmer (1 FrP, 2 H, 1 V Ronny Fagerng) og falt. 
Helse og sosialkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydelsdirektøren bes utrede hvordan en bedre enn i dag kan minske 
antall personer som hjemmehjelpsmottakerne må forholde seg til slik at 
brukerne får større forutsigbarhet i forhold til hvem som kom. 
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BU-SAK 
30/2011 

INTERNASJONAL TORGDAG 2011 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 

1. Internasjonal torgdag arrangeres lørdag 27. august 2011.  
 
2. Bydelsutvalget gir tilbakemelding til bydelsdirektøren i hvilken form den 

politiske markeringen på torgdagen skal foregå, innen neste møte i 
bydelsutvalget 5.mai  

 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens behandling: 
Ida Viksveen Larsen (DnA) fremmet følgende forslag som alternativ til punkt 2: 
BU gir AU fullmakt til å finne ut i hvilken form den politiske markeringen på 
torgdagen skal foregå innen BU-møtet 5. mai.  
 
Morten Bakke (H) fremmet følgende forslag til nytt punkt: 
BU ber bydelsdirektøren om å invitere Munkegata Brukthandel til samarbeid i 
forbindelse med Internasjonal Torgdag. 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling til punkt 1 ble enstemmig vedtatt 
Bydelsdirektørens innstilling til punkt 2 falt 
Forslag fra DnA som alternativ til punkt 2 ble enstemmig vedtatt  
Forslag fra H ble enstemmig vedtatt 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 

1. Internasjonal torgdag arrangeres lørdag 27. august 2011. 
 

2. BU gir AU fullmakt til å finne ut i hvilken form den politiske 
markeringen på torgdagen skal foregå innen BU-møtet 5 mai.  

 
3. BU ber bydelsdirektøren om å invitere Munkegata Brukthandel til 

samarbeid i forbindelse med Internasjonal Torgdag. 
 
Eldrerådets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak. 
 
Eldrerådets votering:  
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Eldrerådets vedtak: 

1. Internasjonal torgdag arrangeres lørdag 27. august 2011.  
 
2. Bydelsutvalget gir tilbakemelding til bydelsdirektøren i hvilken form den 

politiske markeringen på torgdagen skal foregå, innen neste møte i 
bydelsutvalget 5.mai  

 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Det bemerkes at arrangementet i 2010 falt sammen med flere andre store 
arrangementer. 
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Rådet for funksjonshemmedes votering: 
Vedtaket var enstemmig 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Rådet for funksjonshemmede støtter bydelsdirektørens innstilling til vedtak 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 

1. Internasjonal torgdag arrangeres lørdag 27. august 2011. 
 

2. BU gir AU fullmakt til å finne ut i hvilken form den politiske 
markeringen på torgdagen skal foregå innen BU-møtet 5 mai.  

 
3. BU ber bydelsdirektøren om å invitere Munkegata Brukthandel til 

samarbeid i forbindelse med Internasjonal Torgdag. 
 

 
BU-SAK 
31/2011 

SØKNAD OM NY SALGSBEVILLING VED EIERSKIFTE VED REMA 
1000 - FYRSTIKKTORGET, KAROLINE KRISTIANSENS VEI 2 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 
Bydelsutvalget anbefaler innvilgelse av søknad om ny salgsbevilling ved 
eierskifte ved Rema 1000 Fyrstikktorget, Karoline Kristiansens vei 2. 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget anbefaler innvilgelse av søknad om ny salgsbevilling ved 
eierskifte ved Rema 1000 Fyrstikktorget, Karoline Kristiansens vei 2. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydelsutvalget anbefaler innvilgelse av søknad om ny salgsbevilling ved 
eierskifte ved Rema 1000 Fyrstikktorget, Karoline Kristiansens vei 2. 
 

 
BU-SAK 
32/2011 

SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING MAAEMO, 
SCHWEIGAARDSGATE 15 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 
Bydelsutvalget anbefaler søknad om ny utvidet  serverings- og 
skjenkebevilling ved Maaemo, Schweigaards gate 15 med åpnings- og 
skjenketid inne til klokken 03:30/03:00, jf. Forskrift om åpningstider for 
serveringssteder og om salgs- og skjenketider for alkoholholdige drikker m.v. § 
1e) Når særlige grunner foreligger, kan det gjøres unntak fra åpningstidene. 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget anbefaler søknad om ny utvidet serverings- og skjenkebevilling 
ved Maaemo, Schweigaards gate 15 med åpnings- og skjenketid inne til 
klokken 03:30/03:00, jf. Forskrift om åpningstider for serveringssteder og om 
salgs- og skjenketider for alkoholholdige drikker m.v. § 1e) Når særlige 
grunner foreligger, kan det gjøres unntak fra åpningstidene. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydelsutvalget anbefaler søknad om ny utvidet serverings- og 
skjenkebevilling ved Maaemo, Schweigaards gate 15 med åpnings- og 
skjenketid inne til klokken 03:30/03:00, jf. Forskrift om åpningstider for 
serveringssteder og om salgs- og skjenketider for alkoholholdige drikker m.v. 
§ 1e) Når særlige grunner foreligger, kan det gjøres unntak fra 
åpningstidene. 
 

 
 
 
 
 
 

 12



BU-SAK 
33/2011 

BARNE- OG UNGDOMSTILTAK I STØRRE BYSAMFUNN, 
TILSKUDD TIL UNGDOMSTILTAK – FORDELING AV MIDLER 
FOR 2011 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 
Bydelsutvalget fordeler den totale rammen på kr 900 000,- til Riverside til drift 
av tiltaket ”Arbeidspraksis for ”Drop out” ungdommer”. 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens innstilling til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget fordeler den totale rammen på kr 900 000,- til Riverside til drift 
av tiltaket ”Arbeidspraksis for ”Drop out” ungdommer”. 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag 
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Bydelsutvalget fordeler den totale rammen på kr 900 000,- til Riverside til 
drift av tiltaket ”Arbeidspraksis for ”Drop out” ungdommer”. 
 

 
BU-SAK 
34/2011 

INFORMASJON OM VOLIN BARNEHAGE  
 
Oppvekst, kultur og nærmiljøkomiteens behandling: 
Saken går rett til BU da det ikke forelå sakspapirer 
 
Bydelsdirektørens innstilling: 
 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens vurdering, og tar til etterretning 
at Volin barnehage avvikles 01.08.11. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
DnA, FrP og Rødt fremmet følgende forslag: 

• BU ønsker at driften av Volin barnehage opprettholdes som normalt i 
alle fall frem til dispensasjonen fra PBE går ut 01.07.12. 

• Vi ber administrasjonen være en pådriver for at Omsorgsbygg søker 
permanent omregulering av området fra friluftsområde til 
barnehageformål. 
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Matti Lucie Arentz og Ronny Fagereng fremmet følgende forslag på vegne av 
Venstre: 
Nytt punk 1 i DnAs forslag: 
BU ønsker at driften av Volin barnehage opprettholdes som normalt, under 
forutsetning av at barnehagen utbedres løpende (nødvendige helsemessige 
utbedringer) og måles jevnlig i perioden, i alle fall frem til dispensasjonen fra 
PBE går ut 01.07.12. 
 
Randi Røvik fremmet følgende forslag på vegne av SV: 
Det må være frivillig både arbeide i barnehagen, og ha barna i barnehagen 
dersom driften opprettholdes uten at det gjøres utbedringer. 
Foreldre som tilbys plass i barnehagen og takker nei, må få et nytt tilbud. 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Venstres forslag ble vedtatt mot 5 stemmer (3 SV, 2 H) 
DnAs forslag punkt 2 ble vedtatt mot 5 stemmer (3 SV, 2 H) 
SVs forslag ble vedtatt mot 2 stemmer (Rødt) 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 

1. BU ønsker at driften av Volin barnehage opprettholdes som 
normalt, under forutsetning av at barnehagen utbedres løpende 
(nødvendige helsemessige utbedringer) og måles jevnlig i perioden, 
i alle fall frem til dispensasjonen fra PBE går ut 01.07.12. 
 

2. Vi ber administrasjonen være en pådriver for at Omsorgsbygg 
søker permanent omregulering av området fra friluftsområde til 
barnehageformål. 
 

3. Det må være frivillig både arbeide i barnehagen, og ha barna i 
barnehagen dersom driften opprettholdes uten at det gjøres 
utbedringer. 
Foreldre som tilbys plass i barnehagen og takker nei, må få et nytt 
tilbud. 

 
BU-SAK 
35/2011 

ENDRING AV VENSTRES MEDLEM I DRIFTSSTYRET VED  
TØYEN SKOLE 
 
Forslag til vedtak: 
 
Hallstein Bjercke (V) har flyttet ut av bydelen og går ut som medlem i 
Driftstyret ved Tøyen skole 
 
Therese Vangstad (V) oppnevnes som medlem i Driftstyret ved Tøyen skole. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak. 
 
Bydelsutvalgets votering: 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Therese Vangstad (V) oppnevnes som medlem i Driftstyret ved Tøyen 
skole. 

 
BU-SAK 
36/2011 

OPPNEVNING AV 3. VARA TIL HELSE- OG SOSIALKOMITEEN 
FOR ARBEIDERPARTIET 
 
Forslag til vedtak: 
 
Arbeiderpartiet ønsker å oppnevne Kari Seeberg som 3. vara til Helse- og 
sosialkomiteen.  
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Det ble ikke fremmet alternative forslag til vedtak. 
 
Bydelsutvalgets votering: 
DnAs forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette lyder bydelsutvalgets vedtak: 
 
Kari Seeberg oppnevnes som 3. vara til Helse- og sosialkomiteen.  
 

 
Eventuelt 
Ingen saker 
 
 
 
 
Protokollen ble opplest og godkjent i møtet. 
 
 
 
 
Hans Christian Lillehagen       Lasse Østmark 
leder          bydelsdirektør 
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